



**GROPPALLI S.R.L.**  
COSTRUZIONE STAMPI  
ACCESSORI RISCALDAMENTO  
SISTEMI DI FISSAGGIO  
ACCESSORI CONDIZIONAMENTO



To Terem LTD  
F.k.a.o Mr S. Panukov

Gragnano Tr., 24<sup>th</sup> March 2016

Groppalli Srl. produces for the Ltd. "TEREM" systems of aluminum and plastic flues under the "STOUT" brand name under the contract N. 0515 d.d. 25.05.2015.

Groppalli Srl. allows Ltd. "TEREM" to use for STOUT chimneys the refusal letters and declarations/certificates of compliance for serial production for the import and sale of the given products on the territory of the Customs Union, viz.:

1. The certificate of conformity of voluntary certification system in the field of fire safety N. АПБ.ИТ.ОС002.Н00166
2. Resolution on the product certification body Ltd. " Fire Certification Company» N. 431-OP/07-2015
3. Resolution on the product certification body Ltd. " Fire Certification Company» N. 432-OP/07-2015

Manufacturer: «Groppalli srl».

Address: ITALY, Pilastro di Gragnanino 29010 Gragnano Trebbiense (PC) - Italy  
Localita Pilastro di Gragnanino.

General Director

**GROPPALLI s.r.l.**

Massimo Tagliaferri

Loc. Pilastro di Gragnanino  
29010 - GRAGNANO TR (Piacenza)  
C.F. e P. IVA: 01461850332



**GROPPALLI S.R.L.**  
COSTRUZIONE STAMPI  
ACCESSORI RISCALDAMENTO  
SISTEMI DI FISSAGGIO  
ACCESSORI CONDIZIONAMENTO



To Terem LTD  
F.k.a.o Mr S. Panukov

Gragnano Tr., 24<sup>th</sup> March 2016

Компания Groppalli SrL. производит для компании ООО «ТЕРЕМ» системы алюминиевых и пластиковых дымоходов под брендом «STOUT», согласно контракта №0515 от 25.05.2015.

Компания Groppalli SrL разрешает ООО «ТЕРЕМ» применять для дымоходов STOUT отказные письма, а также декларации/сертификаты о соответствии на серийное производство продукции при ввозе и реализации указанной продукции на территории Таможенного Союза, а именно:

1. Сертификат соответствия системы добровольной сертификации в области пожарной безопасности № АПБ.ИТ.ОС002.Н00166.
2. Решение органа по сертификации продукции ООО «Пожарная Сертификационная компания» №431-ОП/07-2015
3. Решение органа по сертификации продукции ООО «Пожарная Сертификационная компания» №432-ОП/07-2015

Изготовитель: «Groppalli srl».

Адрес: ИТАЛИЯ, Pilastro di Gragnanino 29010 Gragnano Trebbiense (PC) - Italy  
Localita Pilastro di Gragnanino.

Генеральный директор

**GROPPALLI s.r.l.**  
Loc. Pilastro di Gragnanino  
29010 - GRAGNANO TR. (Piacenza)  
C.F. e P. IVA: 01161850332

Massimo Tagliaferri